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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:804 Barnpornografibrott

Nyligen utförde SvD och Aftonbladet en granskning av mängder av män som 
laddat ned och delat barnpornografi på nätet. 

Detta är vidriga brott, då det många gånger är grova våldtäkter på små barn som 
utförs och filmas. Sedan sprids dessa filmer och bilder över hela världen.

I en artikel i Göteborgs-Posten uppgav åklagare Per-Erik Rinsell att man skulle 
kunna gripa 20–30 nätpedofiler i veckan bara i Göteborgstrakten om det hade 
funnits tillräckligt många utredare till dessa brott. Men dessa utredare saknas, 
och Rinsell anser också att straffen många gånger är extremt låga och inte visar 
allvaret i dessa brott. 

Rinsell tar upp ett fall där en nätpedofil hade 414 timmar filmade grova 
övergrepp på barn. Mannen dömdes till två månaders fängelse och 
skyddstillsyn. 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är därför:

Tänker statsrådet och regeringen vidta några åtgärder för att dessa nätpedofiler 
ska lagföras i en högre utsträckning?

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-06
Besvaras senast
2017-02-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


